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劉慧卿議員就劉慧卿議員就劉慧卿議員就劉慧卿議員就“智能式身份證智能式身份證智能式身份證智能式身份證”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“本會對智能式身份證計劃所引起有關保安、私隱、市民選擇權和知情權的問題
深表關注，並促請政府在圓滿解決上述問題後才推行此項計劃；同時，本會認為

政府如要在智能式身份證加入現時身份證並無載列的資料(指紋除外)，必須先把

有關建議提交本會通過，並給予市民選擇在智能式身份證加入哪些資料的權力。”

(Translation)

Motion on “Smart identity card”
to be moved by Hon Emily LAU Wai-hing

at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 6 December 2000

Wording of the Motion

“That this Council expresses grave concern over the issues arising from the smart
identity card scheme, relating to security, privacy as well as the public’s rights to
choose and to know, and urges the Government to implement the scheme only after
such issues have been satisfactorily resolved; at the same time, if data not already
contained in existing identity cards (other than fingerprints) are to be stored on the
smart identity cards, this Council considers that the Government must submit the
relevant proposals to this Council for endorsement, and offer the public the right to
choose the data to be stored on their smart identity cards.”


